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صفحه باحضورفرماندارونمایندهشهرستانسپیداندرمجلسشورایاسلامی:
کلنگ زنی شبکه داخلی روستاهای سربست، شکفت و شاداب شهرستان سپیدان

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی امور آب و فاضلاب روستایی شهرستان سپیدان، مراسم کلنگ زنی شبکه داخلی روستاهای سربست، شکفت 
و شاداب با حضور خادم نماینده شهرستان سپیدان در مجلس شورای اسلامی، زارع خفری فرماندار شهرستان، بخشدار بخش همایجان، مدیر آبفا روستایی 
شهرستان سپیدان، دهیاری و شورای اسلامی و همچنین جمعی از مردم و معتمدین محلی انجام شد. در این مراسم مرادی مدیر آبفا روستایی سپیدان گفت: 
با توجه به فرسودگی و قدمت شبکه های داخلی روستاهای سربست، شکفت و شاداب که باعث هدر رفت صددرصدی آب می شد و همچنین با عنایت به 
تفاهم نامه فی مابین مدیرکل دفتر امور روستایی استانداری و مدیرعامل آبفا روستایی فارس و همچنین انعقاد تفاهم نامه بین آبفا روستایی و دهیاری روستاهای 
مذکور که تهیه لوله و قسمتی از اتصالات بااعتبار 2.5 میلیارد ریال از محل 3 درصد نفت به عهده اداره آبفاروستایی و حفر و کارگذاری متقبل شدند که 

عملیات اجرایی فوق تا پایان تیرماه سال جاری به اتمام می رسد و از آب آشامیدنی بهداشتی و سالم برخوردار خواهند شد.

استان فارس 

جهرم
تصویب طرح جامع منطقه ویژه 

اقتصادی جهرم
اطلاع رسانی دولت، جلسه  پایگاه  از  نقل  به  مهر  به گزارش خبرگزاری 
ریاست  به  اقتصادی  ویژه  و  صنعتی  تجاری،  آزاد  مناطق  عالی  شورای 

معاون اول رئیس جمهور برگزار شد.
در این جلسه که وزرای راه و شهرسازی، صنعت، معدن و تجارت، تعاون، 
رئیس سازمان حفاظت  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  اجتماعی،  رفاه  کار و 
محیط زیست و استاندار قم نیز حضور داشتند، مشاور رئیس جمهور و دبیر 
شورای عالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی و ویژه اقتصادی پیشنهاداتی را 
این  از  برخی  با  بررسی  از بحث و  جهت تصویب مطرح کرد که پس 

پیشنهادات موافقت شد.
در این نشست طرح جامع منطقه ویژه اقتصادی جهرم و نصاب معاملات 
سازمان های مناطق آزاد تجاری-صنعتی برای سال ۹۷ موردبحث و بررسی 

قرار گرفت و به تصویب رسید.
الحاق بنادر شهید بهشتی و شهید کلانتری به منطقه آزاد تجاری-صنعتی 
چابهار و نیز تعرفه هزینه خدمات مناطق ویژه اقتصادی برای سال ۹۷ از 

دیگر موضوعاتی بود که در این نشست تصویب شد.
در این جلسه همچنین طرح اصلاح محدوده منطقه آزاد تجاری- صنعتی 
چابهار نیز موردبحث و تبادل نظر قرار گرفت که مقرر شد این موضوع در 
جلسه ای با حضور دبیرخانه شورا و وزارت راه و شهرسازی در چارچوب 
طرح جامع مکران موردبررسی قرار گیرد و نتیجه آن در جلسه آتی شورا 

مطرح شود.

کازرون
زنگ برگزاری دو جشنواره بزرگ 

در خشت به صدا درآمد 
سرویس خبری/ محمود نوذری: صادق فلاحی بخشدار خشت در جلسه 
شورای اداری این بخش با اشاره به برگزاری جشنواره خرمای خشت در 
این  نام  به  میراث فرهنگی  تقویم  سال ۹۱ و ثبت روز هفتم مهرماه در 
جشنواره گفت: در تلاش هستیم با تشکیل یک کارگروه تخصصی امسال 

این جشنواره را دریکی از روستاهای خشت برگزار کنیم.
وی با تجلیل از تلاش های خبرنگاران خشت در معرفی خرمای این بخش 
طی سه سال گذشته افزود: با برگزاری این جشنواره، خرما و رطب خشت 
که جز محصولات با کیفیتی، همچون پسته رفسنجان،  انجیر استهبان و...  
است از نظر قیمتی نیز از مظلومیت به درآید و هم پای این محصولات 

شود. 
فلاحی در ادامه از برخورد جدی با قصابانی که در چند روز اخیر موجب 
بروز مسائل غیربهداشتی در شهر خشت شده اند با همکاری دستگاه قضایی  
قصابان خشت   بعضی  غیربهداشتی  و  غیرصنفی  رفتار  افزود:  و  داد  خبر 
انتظار  تلقی می شود و  بهداشت عمومی  اخیر تهدیدی علیه  در چند روز 
می رود پس از معرفی این افراد، از سوی مراجع قضایی و بهداشتی شاهد 

برخوردهای قاطع با این متخلفان باشیم.
در ادامه محمود نوذری از فعالین حوزه فرهنگ خشت با اشاره به پنجم 
فروردین روز شکست سپاه آزاد خان افغان از دلیرمرد خطه خشت رستم 
از آزاد  سلطان خشتی گفت: وقتی کریم خان زند شکست های پی درپی 
خان افغان متحمل می شود تصمیم به خروج از کشور و رفتن به هندوستان 
را داشت که در بین راه مورد لطف و پناه مردم خشت و در رأس آن 
با  خشت  بخش  مردان  دلاور  این  و  می گیرد  قرار  خشتی  سلطان  رستم 
با جلال و شکوه   را  افغان، کریم خان زند  شکست دادن سپاه آزاد خان 

خاصی در شیراز به حکومت برمی گرداند.
خوش نامی  و  خشتی  سلطان  رستم  بزرگ  خدمات  به  اشاره  با  نوذری 
کریم خان و مقبولیت آن در نظام انقلاب اسلامی ایران افزود: کار رستم 
جنگلی،   خان  کوچک  میرزا  چون  افرادی  از  به مراتب  خشتی  سلطان 
رئیس علی دلواری و ستارخان و باقر خان اگر بزرگ تر نباشد کمتر هم 
شاهد  باید  نبود  جنوب  خطه  دلاور  این  رشادت های  اگر  چراکه  نیست 

حکومت و فرمانروایی سلسله افغان ها در ایران نیز بودیم.
محمود نوذری خاطرنشان کرد: با تشکیل کارگروهی متشکل از مسئولان 
بخش اعم از امام جمعه،  بخشدار، شورای شهر، شهردار و نخبگان امسال 
به پاس خدمات این دلاور بزرگ، روز پنجم فروردین جشنواره ای تحت 
شهدا،  از  روز  این  در  که  شد  خواهد  برگزار  مفاخر خشت  روز  عنوان 

نام آوران، مفاخر و علمای خشت تجلیل خواهد شد.
و  فرهنگی  میراث  انجمن  مسئول  هاشمی  علی  سید  جلسه  این  ادامه  در 
گردشگری و از اصحاب رسانه خشت گفت: انتظار می رود حداقل در سال 

چند بار جلسه شورای اداری شهرستان در بخش ها برگزار شود.

داراب
 روستای هیربدان شهرستان داراب 

در مسیر توسعه روستایی
قیر  اعتبارات  محل  از  آسفالت  اجرای  جهت  قیرپاشی  عملیات  آغاز  با 
مشارکتی در روستای هیربدان از توابع بخش مرکزی داراب این روستا 

در مسیر برخورداری از خدمات توسعه روستایی قرار گرفت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس، 
با تأکید بر تداوم  بنیاد مسکن شهرستان داراب  محمدهادی میزان مدیر 
توسعه روستایی و لزوم بهره گیری از همه ظرفیت ها برای افزایش خدمات 
به مناطق روستایی در حاشیه توسعه معابر روستایی هیربدان گفت: توسعه 
که  است  روستایی  شاخص  فعالیت های  از  محرومیت زدایی  و  روستایی 

باقوت و قدرت ادامه دارد.
میزان بابیان اینکه روستای هیربدان از مناطق مولد و کانون تولید و کار 
مناطق روستایی در شهرستان  از  بسیاری  تأمین معیشت است، گفت:  و 
داراب دارای چنین ویژگی هایی است و ارائه خدمت به مردم روستاها که 
شریف ترین قشر از اقشار جامعه به شمار می آیند از آرمان های امام راحل 

و از اهداف اصلی بنیاد مسکن است. مدیر بنیاد مسکن شهرستان داراب 
بر لزوم اتخاذ راهکارهایی برای کاهش مهاجرت های ناخواسته و ماندگار 
روستاییان در روستاها تأکید کرد و گفت: توسعه معابر روستایی اقدامی 
در جهت تأمین عدالت در توسعه است، این اقدامات باعث می شود که 
روستاییان برای ماندگاری در روستاها دلگرم باشند و کار رو نق و تلاش 

و تأمین معیشت در این مناطق به جریان بیفتد.

و  توسعه  فعالیت های  اجرای  از  گزارشی  ارائه  با  همچنین  وی 
محرومیت زدایی در شهرستان داراب از اجرای طرح های بهسازی در ۲۴ 
ریال  میلیون   ۸۸ و  میلیارد   ۳۱ بالغ بر  بااعتبار  داراب  شهرستان  روستای 
در  شرایط  واجد  و  مسکن  فاقد  جوانان  به  زمین  فقره   ۴۰۰ واگذاری  و 
روستاها به مساحت ۱۲۰ هزار مترمربع خبر داد و گفت: در سال گذشته 
۷۵۹ سند روستایی و شهری در این شهرستان با همکاری اداره ثبت اسناد و 
املاک شهرستان داراب صادر شده است. میزان همچنین از تملک اراضی 
ملی در روستاها در راستای توسعه مسکونی روستایی به میزان ۵۰ هکتار 
صدور اسناد تملکی با همکاری اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان داراب 
به متراژ ۱۹۱ هکتار و صدور بیمه نامه به تعداد ۱۷۳ فقره برای واحدهای 
مسکونی این شهرستان خبر داد و گفت: تهیه بازنگری طرح های هادی 
در ۱۰ روستای شهرستان داراب بااعتباری بالغ بر ۲ میلیارد و دویست و 

شانزده میلیون ریال پیگیری شده است.

استان خوزستان 

شادگان
معاونفرماندارشادگانخبرداد؛

پرداخت تسهیلات مسکن 
با وثیقه سفته زنجیره ای 

سرویس خبری/ ناصر حکیمی: معاون فرماندار شادگان گفت: بر اساس 
تصمیمات اتخاذ شده در جلسه شورای مسکن استان و ابلاغیه معاون اول 
رئیس جمهور و مدیرکل اعتبارات بانک مرکزی، کلیه بانک های عامل 
پرداخت  را  مسکن  تسهیلات  زنجیره ای،  سفته  وثیقه  اخذ  با  موظف اند 

نمایند. 
نعمت اله آلبوغبیش معاون فرماندار شادگان از پرداخت تسهیلات بهسازی 
اساس  بر  و گفت:  داد  خبر  زنجیره ای  سفته  وثیقه  با  مسکن  نوسازی  و 
و  مرکزی  بانک  اعتبارات  مدیرکل  و  رئیس جمهور  اول  معاون  ابلاغیه 
تصمیمات اتخاذ شده در جلسه شورای مسکن استان، کلیه بانک های عامل 
موظف به پذیرش، انعقاد و پرداخت تسهیلات به متقاضیان معرفی شده از 
بوده و شعب شهرستان  اخذ وثیقه سفته زنجیره ای  با  بنیاد مسکن  سوی 

ملزم به اجرای آن هستند. 
معاون فرماندار شادگان افزود: این طرح  شامل کلیه ساکنین روستاها و 

شهرهای زیر 25 هزار نفر جمعیت است.  
وی بیان داشت: متقاضیانی که با استفاده از تسهیلات طرح ویژه بهسازی 
از  قبل  اقدام می نمایند می بایست  به ساخت واحد خود  نسبت  احداث  و 
صدور پایان کار نسبت به ارائه بیمه نامه حوادث واحد خود با هماهنگی 

بنیاد مسکن انقلاب اسلامی اقدام کنند. 
اعضای  و  دهیاران  توسط  متقاضیان  به  اطلاع رسانی  ادامه  در  آلبوغبیش 
شوراهای اسلامی شهرستان شادگان جهت مراجعه به بنیاد مسکن انقلاب 

اسلامی شادگان را خواستار شد.
به صورت  سفته  ضمانت  پذیرش  با  شد  یادآور  شادگان  فرماندار  معاون 
زنجیره ای مشکل عمده متقاضیان احداث مسکن  مرتفع و ساخت وساز و 

بهسازی در شهرستان شتاب می گیرد.

استان بوشهر

گناوه
سیمان در گناوه نایاب شد

اعتصاب صنفی کامیون ها در چند روز اخیر باعث نایاب شدن سیمان در 
شهرستان گناوه شده است.

به گزارش ایرنا، نایاب شدن سیمان باعث شده تا ساخت وسازها در این 

شهرستان با مشکل جدی روبرو و متوقف شود. بیشتر مصالح فروشان در 
گناوه اظهار داشتند که از زمان اعتصاب صنفی کامیون داران سیمان در 

این شهرستان نایاب شده است.
آنان گفتند: درحالی که سیمان موردنیاز مصالح فروشی را از کارخانه های 
سیمان خریداری کرده اند؛ اما به دلیل اعتصاب کامیون داران امکان حمل 

آن به این شهرستان وجود ندارد.
یکی از مصالح فروشان گناوه گفت: از زمان اعتصاب کامیون داران مقدار 
سیمانی که از قبل در انبار وجود داشت فروش رفته و هم اینک انبارها 
خرید  برای  زیادی  تعداد  روزانه  افزود:  مرادی  کریم  است.  خالی شده 

سیمان مراجعه می کنند؛ اما دست خالی بازمی گردند.
خرید  برای  روز  هر  که  است  روز   10 حدود  گفت:  گناوه ای  شهروند 
مراجعه  شهر  فروشی های  مصالح ها  به  خود  منزل  ساخت  برای  سیمان 
می کنم؛ اما انبارهای آنان خالی است و به ناچار کار خود را تعطیل کرده ام.
محسن کریمی افزود: درحالی که مسئولان مرتبط در استان مدعی هستند 
کمبود سیمان در استان وجود ندارد؛ اما در بازار خبری از آن نیست و 

سخنان آنان با وضعیت موجود سنخیت ندارد. 
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان بوشهر گفت: سالانه چهار 
این  در  هیچ کمبودی  و  می شود  تولید  استان  این  در  سیمان  تن  میلیون 

زمینه وجود ندارد.
سید محمد حسینی محمدی افزود: نیاز سیمان استان بوشهر روزانه حدود 
یک هزار و 500 تن است که کمبود آن در روزهای اخیر در بازار استان 
به علت مشکل ناوگان حمل ونقل است که با برطرف شدن آن زمینه حمل 

مصالح ساختمانی ازجمله سیمان به نقاط مختلف استان فراهم می شود.
محمدحسین داریونی رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت گناوه گفت: با 
پیگیری های به عمل آمده مشکل به وجود آمده در امر تأمین سیمان این 

شهرستان در هفته جاری برطرف می شود و مردم نگران نباشند.
برخی کامیون داران استان بوشهر در حمایت از خواسته های هم صنفی های 
خود در دیگر نقاط کشور در روزهای اخیر از جابه جایی کالا و مصالح 
خودداری کردند که با وعده وزیر راه و شهرسازی برای برطرف کردن 

مشکلات آنها فعالیت این ناوگان از سر گرفته  شده است.
شهرستان گناوه در شمال استان بوشهر قرار دارد و عمده سیمان این منطقه 

از کارخانجات دشتستان تأمین می شود.

استان هرمزگان 
باحمایتدولت؛

14 هزار هکتار باغ فرسوده هرمزگان 
بازسازی می شود

مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان گفت: عملیات شناسایی، 
اصلاح و بازسازی 14 هزار هکتار از باغ های قدیمی و فرسوده این استان 

با یارانه دولتی انجام می شود.
سال   2 در  کرد:  اظهار  ایرنا  خبرنگار  با  گفت وگو  در  گرگیج  مسعود 
گذشته 3 هزار هکتار از این باغ ها و نخلستان ها شناسایی  شده که عملیات 
تسطیح، حذف و جایگزینی با استفاده از بهترین ارقام مرکبات و پاجوش 
نخیلات مورد تأیید مراکز تحقیقاتی در سطح 700 هکتار در حال انجام 

است.
از  بهینه  استفاده  بر  تهیه شده  منظور  همین  به  که  سندی  در  افزود:  وی 
جدید،  بافت  به  اقتصادی  توجیه  بدون  قدیمی  بافت  تبدیل  آب وخاک، 
ایجاد باغ های مکانیزه برای عبور و به کارگیری انواع ادوات کشاورزی و 

حذف باغ های قدیمی و بدون توجیه اقتصادی تأکید شده است.
وی یادآور شد: در اجرای این طرح پس از شناسایی باغ های فرسوده با 
مساحت بالای 15 هکتار کار تسطیح و سپس تجهیز و نوسازی آنها با 
کشت جایگزین، استفاده از نهال رایگان و همچنین اجرای آبیاری نوین 

پیگیری می شود.
مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان بابیان اینکه برای اجرای 
این طرح در سطح 14 هزار هکتار از باغ های فرسوده این استان برنامه ریزی  
شده اظهار داشت: 8 هزار هکتار آن شامل باغ ها و نخلستان های زیر سد 

استقلال در شهرستان میناب است.
با  داشت:  بیان  هرمزگان  کشاورزی  جهاد  سازمان  در  مسئول  مقام  این 
اجرای این طرح ضمن ارتقای معیشت اقتصادی بهره برداران و صرفه جویی 
50 درصدی مصرف آب در باغ های مرکبات، انبه و نخلستان ها میزان ثمر 

دهی آنها نیز به 2 تا 3 برابر افزایش می یابد.
گرگیج اضافه کرد: با اجرای طرح بازسازی باغ ها و نخلستان های فرسوده، 
میزان تولید نخلستان ها از 4 تن به 10 تن، درختان گرمسیری ازجمله انبه 
از 9 به 15 تن و مرکبات نیز از 10 تن حال حاضر به 20 تن در هکتار 

می رسد.
در اطلاعات منتشره مدیریت باغبانی سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان 
آمده است: هرساله بر اساس اعتبار ابلاغی 270 هزار اصله نهال یارانه دار 

بین باغداران و نخل داران این استان توزیع می شود.
در این اطلاعات اعتبار پیش بینی شده برای خرید نهال یارانه دار در سال 
جاری 9 میلیارد ریال عنوان و گفته  شده که 7 هزار اصله نهال پیارم تولید 
شده به وسیله کشت بافت به ارزش یک میلیارد و 750 میلیون ریال بین 

نخل داران شهرستان حاجی آباد توزیع شده است.
هرچند در هرمزگان تعداد 6 نهالستان با ظرفیت تولید سالانه 200 هزار 
اصله نهال انبه و مرکبات شناسه دار مورد تأیید مراکز تحقیقاتی وجود 
دارد اما بخش زیادی از نیاز این استان از نهالستان های دیگر نقاط کشور 

تأمین می شود. 
در این اطلاعات وسعت باغ های هرمزگان 77 هزار هکتار با تولید سالانه 
585 هزار تن محصول مرکبات، خرما، انبه، کنار و چیکو اعلام  شده است.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
4۲4 میلیارد تومان برای توسعه اشتغال 

 در کهگیلویه و بویراحمد 
اختصاص یافت

سرویس خبری/ زینب محمودی: مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
اشتغال  محل  دو  از  تومان  میلیارد   ۴۲۴ گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه 

روستایی و فراگیر برای توسعه اشتغال در این استان اختصاص یافت.
در  تسهیلات  پرداخت  برای  تلاش ها  داشت:  اظهار  نیک مرام  پروانه 
شهرستان های 8 گانه استان ناکافی و غیرقابل قبول بوده که باید در این 
تخصیص یافته  اعتبارات  اینکه  بابیان  وی  شود.  اندیشیده  تدبیری  زمینه 
ایجاد و  به منظور  فراگیر  اشتغال  از محل تسهیلات روستایی-عشایری و 
ادامه داد: هدف  بیکاری است،  اشتغال و همچنین کاهش معضل  تثبیت 
به منظور  جامعه  سطح  از  فقرزدایی  و  پایدار  اشتغال  ایجاد  دولت  اصلی 

افزایش رفاه و تأمین عدالت اجتماعی است.
نیک مرام تسهیلات اختصاص یافته از سوی دولت را فرصتی مناسب برای 
و  کرد  عنوان  زمینه ها  همه  در  پیشرفت  و  توسعه  به منظور  شهرستان ها 
فعالیت  اشتغال زایی  اعتبارات  جذب  درزمینه  که  شهرستان هایی  افزود: 
خود  سهمیه ای  تسهیلات  کامل  به جذب  نسبت  و  باشند  داشته  بیشتری 
و  استفاده  شهرستان ها  سایر  نشده  جذب  سهمیه  از  می توانند  کنند  اقدام 
درخصوص ایجاد اشتغال هزینه کنند. وی وضعیت فعلی پرداخت تسهیلات 
در شهرستان ها را ناکافی و غیرقابل قبول خواند و خواستار مشارکت جدی 
و هرچه فعال تر کارشناسان دستگاه های اجرایی و بانک های عامل برای 
جذب اعتبارات تا پایان تیرماه شد. مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
تسهیلات  از  برخورداری  برای  هدف  جامعه  بویراحمد  و  کهگیلویه 
روستایی و عشایری را مردم روستا و عشایرنشینان عنوان کرد و گفت: 

سود تسهیلات روستایی و عشایری 6 درصد است.
به گروه خاصی  فراگیر مختص  اشتغال  اینکه تسهیلات  بابیان  نیک مرام 
نیست، خاطرنشان کرد: همه می توانند از این تسهیلات با سود 16 الی 18 
از شرایط شیوه نامه  پاره ای  استفاده کرده که در صورت رعایت  درصد 
یارانه  پرداخت  قالب  در  تسهیلات  سود  از  بخشی  تسهیلات،  پرداخت 
بخشیده می شود. وی اظهار داشت: اعتبار اختصاص یافته به استان در بخش 
تسهیلات روستایی و عشایر 214 میلیارد تومان و در بخش اشتغال فراگیر  

210 میلیارد تومان است.

رئیس دانشگاه یاسوج به کارشکنی ها 
درزمینه استخدام بورسیه ها انتقاد کرد

عدم  برای  یازدهم  دولت  در  یاسوج  دانشگاه  کارشکنی  و  مقاومت 
به کارگیری بورسیه ها این دانشگاه به یکی از مهم ترین موضوعات استانی 

در رسانه ها تبدیل شده است.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از یاسوج، در دولت های نهم و دهم برخی 
از جوانان کهگیلویه و بویراحمد و فارغ التحصیل دوره کارشناسی ارشد 
در دانشگاه های مختلف با گرایش های مختلف سیاسی، قومی و جغرافیایی 
توسط وزارت علوم بورس دانشگاه یاسوج شدند که هرکدام عطای کار را 

به لقایش بخشیده و مشغول تحصیل در دوره دکتری شدند.
دانشگاه یاسوج بیش از 200 عضو هیئت علمی دارد که بسیاری از آنان 
غیربومی بوده و حتی خانواده آنان در خارج از استان و در شهرهای دیگر 
و  علمی  فعالیت های  از  بخشی  که  شده  سبب  همین  و  می کنند  زندگی 

پژوهشی خود را در استان دیگری ادامه دهند.
از  فارغ  بویراحمد  و  کهگیلویه  جوانان  از  برخی  دهم  و  نهم  دولت  در 
بورسیه  علوم  وزارت  توسط  جغرافیایی  منطقه  و  قومی  سیاسی،  گرایش 
دانشگاه یاسوج شدند که بعد از سال 92 و روی کار آمدن دولت یازدهم 
کارشکنی ها برای به کارگیری و خلل درروند ادامه فعالیت آنان به دلیل 
شد  آغاز  دانشگاه  مدیریت  در  خاص  و  طایفه ای  جریان  یک  حضور 

به گونه ای که به بهانه های مختلف هرکدام را خانه نشین کردند.
دانشگاه یاسوج در دولت های یازدهم و دوازدهم به محلی برای حاشیه سازی 
داد  که  جایی  تا  شد  تبدیل  خاص  طایفه  یک  ضابطه  بدون  استخدام  و 
مدیریت ارشد استان را درآورد و مجبور به تغییر و تحول در حوزه مدیران 
ارشد این دانشگاه شد. رئیس جدید دانشگاه یاسوج اما نسبت به مدیران 
سابق این محیط دانشگاهی نظری متفاوت دارد تا جایی که می گوید: اگر 

من بودم به طور حتم توانمندترین ها را به کار می گرفتم.
و  می کردم  بررسی  را  پرونده ها  عین  بودم  من  اگر  عریان گفت:  احمد 
توانمندترین افراد و آنانی که از دانشگاه های فاخر و دارای نام در انجام 

فعالیت های پژوهشی فارغ التحصیل شده بودند، به کار می گرفتم.
افزود:  است،  پر  متوسط  آدم  از  یاسوج  دانشگاه  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
مختلف  استان های  در  را  افراد  فرهیخته ترین  دست  و  بیفتم  راه  حاضرم 
کشور برای همکاری با دانشگاه یاسوج ببوسم، زیرا شک ندارم دانشگاه 
با ساختمان بزرگ نمی شود و آدم درست وحسابی می تواند زیر راه پله هم 

به توسعه کمک کند.


